



华夏中文学校南部分校  
Huaxia South Chinese School

PO Box 410, Marlboro, NJ 07746  
(732) 701-7388 | info@hxsouth.org | www.hxsouth.org



English version at the bottom | [School Calendar](#) | [Floor Map](#)

老师们，同学们和家长们，你们好！

本周六（11/10）下午中文学校 1:30 正常开课，当天高中有橄榄球赛，停车位可能比较紧张，部分文化课场地按球赛日调整。

本周活动主要有**安全培训**，**图书义卖**，**理财讲座**，演讲比赛报名和华夏园地征稿。

学校新闻与活动通知:

- **安全培训:** 学校安全小组在 Marlboro 副市长刘炳瑞和 Captain Fred Reck 协助下，进行了内部培训，并着手完善安全应急计划。本周六下午第三节课将在 A131 教室给老师，家长会，校务人员以及感兴趣的家长做安全培训讲座，欢迎家长们参加。相关问题请与副校长汤海缨和董事王宇飞联系。
- **图书义卖:** 过去三年由家长会和助教联合组织的图书（中英文）捐赠和义卖活动很受孩子们的欢迎，今年捐书义卖活动将从周六（11/10）开始，持续 3 周到 12 月的第一周。欢迎大家将家里不需要的、状态良好的图书带到家长会值班台，会有专人负责收集。义卖剩余的图书将捐助到需要图书的非赢利性机构和学校。
- **理财讲座:** 福满堂财富顾问公司负责人王博先生，将于本周六 1:45PM 在 D110 教室，介绍由各大银行发行的与指数挂钩有下跌保护的 structure notes 和本金保证的 structure CDs，以及广受高资产家庭喜爱，不受股市升跌影响的另类投资。王博先生专业从事投资理财行业二十余年。历任摩根大通，美国银行，富国银行副总裁兼投资顾问，2015 年底自创 Wealthhouse Advisors。王博先生也是一位享有声誉的人像摄影师，曾出任新州摄影协会首任会长。[讲座详情及产品请看介绍](#)
- **演讲比赛报名:** 学校将于 11 月 17 日下午第三节课举办一、二、三年级校内演讲比赛。比赛以年级为单位，比赛内容自选，每个年级将选出三名同

学（只能选出3人，不能有并列）参加总校1/5/19在东部分校的演讲比赛。如有问题请与教务长汪杰老师联系（[judywang989@gmail.com](mailto:judywang989@gmail.com)）。

- **华夏园地征稿：**侨报《小语世界》第一期征稿：面向1年级-AP班。第一期将重点选用6-AP年级学生作品 截稿时间：2018年12月1日。有图的作品，原件交给老师，转交给教务长廖山漫老师，其他文字请送廖老师的邮箱([hxschineseschool@gmail.com](mailto:hxschineseschool@gmail.com)) 并注 并注明标题：XXX 班级，XXX 名字 详情请看说明。

感谢你们的参与和支持！我们周六见！

赵巍  
华夏南部中文学校校长

Dear Teachers, Students, and Parents,

On Nov 10th, the school will start at 1:30 pm. There will be football game in high school that day, and the parking space may be tight. Some cultural classes might need to change location.

Event Notification:

- The school safety team, with the assistance of the Deputy Mayor of Marlboro Terry Lau and Captain Fred Reck, conducted internal training and began to improve the safety contingency plan. In the third class this Saturday afternoon, teachers, volunteers, school staff and interested parents will be given safety training lectures in A131. Parents are welcome to attend. For related questions, please contact vice principal Haiying Tang or board member Yufei Wang.
- This year's book donation and sales will begin on Saturday (11/10) and last for 3 weeks. Everyone is welcome to bring the books that are not needed at home to PTA desk. The remaining books will be donated to non-profit institutions or schools that need books.
- Mr. Bo Wang, President of Wealthhouse Advisers LLC, will introduce the structure notes and the structure CDs issued by major banks in the D110 classroom at 1:45PM this Saturday. Mr. Wang has more than 20 years of experience in the investment and wealth management industry. He has served as JPMorgan Chase, Bank of America, Vice President and Investment Advisor of Wells Fargo, and founded Wealthhouse Advisers in 2015. Mr. Wang Bo is also a

portrait photographer with a certain reputation and served as the first president of the New Jersey Photographic Association. [View the introduction to know more details](#)

- The school will hold the first, second and third grade in-school speech contests on 11/17/2018 at 3:30PM. The competition is based on the grade level. The content of the competition is self-selected. Please contact dean Judy Wang(judywang989@gmail.com) or your teachers if you have any questions.
- The Overseas Chinese Newspaper Qiao Bao calls for articles. The first phase will focus on the selection of 6-AP grade students' works. The deadline is December 1, 2018. For more information, please contact your Chinese teacher or Ms. Liao Shanman at hxschineseschool@gmail.com.

With warm regards,

Wei Zhao  
Principal, Huaxia South Chinese School

